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 Witam Wszystkich serdecznie! 

 

Małymi kroczkami zbliża się do nas zima, w biznesie będzie 

spokojniej, jak zawsze w tym okresie, jeszcze walczymy o jak 

najlepsze zamknięcie tego roku, ale już przygotowujemy się na 

wyzwania związane z nowym rokiem, z nowym planem. 

Jestem przekonany, iż biorąc pod uwagę liczbę rozpoczętych 

budów, napływ środków pomocowych z Unii Europejskiej, jak i 

nasze planowane działania na 2025 rok będziemy w stanie, 

zwracając uwagę na koszty, zrealizować założenia 

przyszłorocznego planu. 

Na szczęście przed nami jeszcze okres świąteczny, okres odpoczynku i czasu spędzonego z 

rodziną. W tym roku dzięki inicjatywie Kasi Górny i Oli Gilewskiej bierzemy udział w akcji 

Szlachetna Paczka, serdecznie wszystkich zapraszam do wzięcia udziału w tej akcji pomocy dla 

osób, które są w trudniejszej sytuacji niż my, a osób takich wokół nas nie brakuje.  

 

 

Pozdrawiam  

Zbigniew Kaliciński  


